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Les dades sobre robatoris a Sant Cugat, a la tertúlia política de Cugat Mèdia

Les últimes dades sobre robatoris amb força a domicili a Sant
Cugat han centrat part de la tertúlia política de Cugat Mèdia
d'aquesta setmana. Tots els representants polítics han valorat
les dades i han coincidit en la necessitat d'ampliar la plantilla
de la Policia Local i no abaixar la guàrdia per continuar
reduint les dades. Al principi de la tertúlia també s'ha
aprofitat per parlar dels primers 100 dies del nou govern
municipal. L'espai es pot seguir cada dimecres a partir d'un
quart de deu del matí a través del 91.5 FM i al web de
Cugat.cat. 

Què han dit els tertulians? Joan Puigdomènech (Junts per Sant Cugat) 'Celebrem les dades i vull recalcar la
col·laboració entre els cossos policials i el flux d'informació que existeix dels propis usuaris'.

Francesc Duch (ERC-MES) 'Ens hem de congratular per la bona feina de la policia. Portava dos estius que
m'entraven a casa i aquest estiu no m'han entrat. A més, ara estem mirant de fer la subcomissaria a Valldoreix
per millorar la situació'.

Vicenç San Francisco (PSC) 'Les dades també són un reflex de la bona feina de l'anterior equip de govern al
final del mandat, una pena que no fos així al principi. El problema ve per la falta de Mossos i la Policia Local
ha de fer part de la feina'.

 Sergio Blázquez (Cs) 'La plantilla de la Policia Local de Sant Cugat té un problema i és la falta d'agents. S'ha
d'augmentar sí o sí perquè ara està en precari'

Marco Simarro (CUP-PC)'Està bé que surtin les dades per veure els fets reals. No hi ha una emergència a
l'alçada de l'alarma com demostren les dades i com han volgut fer veure alguns partits'

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/145481.html
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